
Interpelácia č. 65/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 
 

Mgr. Pristáš: 

Na minulom zastupiteľstve som interpeloval o cestu, ktorá bola opravovaná na Ulici Pribinovej, kde 

po daždi vzniká obrovská mláka. Či mesto, alebo nejaká pracovná skupina sa tam bola pozrieť, čo 

s tým, či sa to dá nejako opraviť, alebo resp. reklamovať vo firme, ktorá to robila. Mám teraz fotku 

v mobile, nestihol som to dať, aby to bolo vidieť, len po jednom 20 minútovom daždi je tam mláka do 

šírky pol cesty, po dlhotrvajúcom daždi je tam na celú šírku cesty o dĺžke možno 10 – 15 metrov. Je to 

pri odbočke k Bytovému podniku.  

 

PhDr. Čižmár: 

Rozprávame o Pribinovej, alebo Puškinovej? 

 

Mgr. Pristáš: 

Pardon, Puškinovej, áno Puškinova.  

 

Ing. Kereštan: 

Puškinova, Bytový podnik. Je tam treba otvoriť komplexne, čo sa týka uličných vpustí. V tých rokoch, 

ktoré to boli robené, boli používané tie drenážne rúrky vyrábané z tehál a tieto vpuste spravidla buď sú 

prerastené koreňovými systémami a je potrebné otvoriť komplexne až po vývod do verejnej 

kanalizácie. My sme sa to pokúsili prebiť, prebilo sa to, dá sa povedať z časti, ale  zanášanie vždycky 

je to. A to nie je jediný problém v rámci Trebišova, čo sa týka týchto uličných vpustí, ktoré sú 

zrealizované touto metódou. Je to aj pri Andorkovi,  pri OC pána Andorka, to isté. Pripravuje sa to, 

robíme tak, aby sme to mohli zrealizovať v jednom termíne komplexne tieto náležitosti.  

 

Mgr. Pristáš: 

No, nie som si istý, ale ja mám pocit, že tam tá vpusť, ktorá tam je, nie je zanesená. Tam je problém v 

tom, že tá veľká mláka, v tej mláke sa kanál nenachádza, že tam je cesta, keď je to sucho, tak to ani 

voľným okom nevyzerá, že tam je preliačina, ale tá cesta je urobená, ten asfalt, vyspadovaná tak, že sa 

tam drží obrovská mláka a kanál je tak jemne, mierne na kopci, čiže ja si myslím, že tam konkrétne na 

tomto mieste nie je problém upchatého kanálu, ale cesta je tam zle urobená, ten asfalt nový. Teda ak je 

tam aj s kanálom problém, tak sa tá nová cesta bude kopať? Sa to rozkope a opravovať teda bude? 

 

Ing. Kereštan: 

Časť sa bude rozkopávať a časť sa bude prebíjať s tým, že budeme dávať menšie potrubie do starého 

potrubia, ak sa to podarí, žeby sme nepoškodili túto vozovku.   

 

Mgr. Pristáš: 

Ešte sa opýtam, približne kedy asi? Je nejaký termín? 

 

Ing. Kereštan: 

Plánované, dá sa povedať v mesiaci júl, v mesiaci august by sme to mali túto časť sprevádzkovať do 

takého stavu, aby táto voda tam nestála.  

 

 

 

 

Zodpovedané:  na MsZ 


